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Wsłuchując się w głos mieszkańców Ciechanowa, jako Radny 

 pragnę przedstawić interpelację. 

 

     W imieniu mieszkańców Ciechanowa, zwracam się z prośbą do władz miasta 

o podjęcie odpowiednich kroków prawnych dotyczących utworzenia na teranie 

miasta Ciechanowa Pogotowia Stomatologicznego. 

      Pragnę zaznaczyć, iż jest to kolejna moja interpelacja w tej sprawie. W 

związku z tym, że wcześniej prowadzone rozmowy z NFZ w Ciechanowie nie 

przyniosły oczekiwanego rezultatu proszę o skierowanie odpowiedniego 

zapytania w tej sprawie do Ministerstwa Zdrowia.  

           
 


